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Fruktåret 2017  
På møte i GH-Viken 19. desember, for fruktprodusentene som leverer til Fellespakkeriet i 

Lier, oppsummerte fruktlagerinspektør Bjørn Eidhammer fruktåret 2017. Hans 

hovedkonklusjoner er at vi samlet sett hadde et middels fruktår mht. avling, men at vi fikk ny 

plommerekord. Salget gikk stort sett lett og vi hadde samlet sett for lite frukt å tilby markedet. 

Det er stadig større etterspørsel etter epler til industri, dvs. i første rekke juice og cider. 

Kvantumet for økoepler ble redusert, mens det var en økning i mengde økoplommer. 

Eidhammer omtalte også de store utfordringene vi etter hvert har fått med et våtere og mer 

skiftende klima. Nedenfor ser vi to bilder fra møtet. 
 

 
Torhild Bække, Magne Bække og Knut Eilert Sørnes, alle fruktprodusenter. 

 

 
Fra venstre: Knut Amund Surlien, produsent og SKP for kjernefrukt i GH, Roger Utengen, 

Bama og Jørund Kvestad, produsent og SKP for plomme i GH.  
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